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Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie filmu promocyjnego emitowanego w opolskich pociągach regionalnych 

Szanowny Panie Marszałku,

Kilka dni temu jechałam z Wrocławia do Opola pociągiem Impuls i miałam okazję obejrzeć, na 
zamieszczonym w przedziale ekranie, film promujący województwo opolskie.

Jest to ta sama produkcja, która puszczana jest przy okazji wizyt, w naszym województwie, różnych 
delegacji. Tymczasem realizacja ta nie była przygotowywana z myślą o emisji w pociągach i co więcej 
za bardzo się do tego nie nadaje. Ze względu na komfort jazdy podróżnych wyłączony jest dźwięk, w 
związku z czym dziwnie wyglądają występujące w filmie osoby, które poruszają ustami, a nie 
wiadomo o czym mówią.

Wydaje się zatem, że warto zlecić przygotowanie nowego obrazu filmowego. Najlepiej poza napisami 
w języku polskim zamieścić także w angielskim, bo coraz więcej zagranicznych turystów podróżuje 
naszymi pociągami.

Zwracam się do Pana Marszałka z pytaniem, czy planowane jest takie przedsięwzięcie?

Z poważaniem


